
  Referat til skolebestyrelsesmødet mandag d. 03.06.25.  

Deltagere: Catrine S. Jespersen, Iben Bødker, Thea Mukai, Søren Lund-Olsen, Jacob Froulund Nørmølle, Pil 
Birkefeldt Møller Pedersen, Helle Servé, Irene Bak, Berit Toft Hasselstrøm, Søren Marcussen, Klavs Heltoft, 
Lone Grosen. 

                                Fraværende: Ajmal Dawar (8a), Aya Wael Matar (8c) 

 Dagsorden 
Hvad handler punktet om, og er det til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Ansvar 
 

1. Velkommen og sang 18.00 ”Forårsdag” af Anne Linnet Thea/Søren 
 

2. Godkendelse af referat fra d. 21.5.25 (B) 
 

18.10 Godkendt tidligere via mail Thea 

3. Godkendelse af dagsorden. (B) 
 

-  Godkendt Thea 

4. Nyt fra elevråd (O) 
 

18.15 Referat fra Elevrådsmøde 2.juni 2025 
 
Sidste skoledag  
Fungerede godt:  
- Videoer om klassen.  
- Gode gaver til lærerne.  
- Fodboldkampen blev spillet på 11 mands-mål.  
- Fungerede godt med opdeling af X og Y - mange 
fik spilletid. 
 
Kunne forbedres:  
- Træls, at fodboldkampen går ud over frikvarteret 
og spisepausen.  
- Eleverne kunne spredes mere ud i hallen til 
underholdning - Sidder tæt!  
- Opmærksomhed på, at voksne står bagerst 
(ellers skygger de for de små)  
- Karamelkast blev kastet for hårdt - Nogle elever 
kunne føle sig utrygge, hvis de store gik ind i 
klasserne.  
 
Nye forslag:  
- Vandkamp i skolegården - med et afskærmet 
område, så man selv kan bestemme, om man er 
med eller ej. 
- Andre dyster end fodbold med lærerne. f.eks. 
rundbold, høvdingebold, eller andet. 
- Der kunne være en præmie til de bedst udklædte 
9. klasser.  
- Positive nomineringer fra 9. klasserne til hele 
skolen.  
- Husk, at der også er lærere, som man har haft i 
indskolingen.  
 
Forårskoncert:  
Fungerede godt:  
- Når klasserne spillede på instrumenter (også de 
små)  
- Godt med udstillinger  
- Traditioner, som at 3. årgang f.eks. laver 
vandmænd. Så kan de små gå og se frem til noget.  
 
Kunne være bedre:  
- Variation i forhold til optræden  
- Nogle har flere udstillinger end andre - måske 
der skulle være et konkret antal man måtte have?  

Elevrådsrep 



 
Forslag: Fedt, hvis der hvert år kunne være et 
fælles tema, som alle skulle optræde indenfor. 
 
Kantinen  
- Ønsker mere dekoration i kantinen.  
- Flere steder hvor mange kan “hænge ud”. 
Bordene dernede fungerer godt. Flere steder!  
- “Trappen” nede for enden skal væk. Gør ingen 
nytte. 
- Mere sund mad: smoothies, juice, etc. 
 

5. Evaluering af skoleåret 24/25 
Vi tager en runde, hvor alle bidrager med 
high lights 
 

18.25 Arbejdet i bestyrelsen går godt og det har været 
givende at få nye medlemmer og nye perspektiver 
med i gruppen. 
 
Det er positivt, at der er kommet gang i 
samarbejdet med SFO’s forældreråd. 
 
Det er godt, at vi kom i mål med princippet for 
klassesammenlægning. 
 
Processen for referatgodkendelse fungerer godt. 
 
Det har været positivt at opleve DR’s dækning af, 
at skolebestyrelsen sidste år havde indflydelse på 
budgettildeling via at nægte at underskrive 
skolens budget sammen med mange andre 
skolebestyrelser. 
 
Der er kommet bedre struktur på møderne. 
 
Der er arbejdet godt med at forbedre det 
processuelle arbejde i skolebestyrelsen. 
 
Kan et øget samarbejde med nærområdet have en 
gavnlig effekt for skolen? Herunder også 
samarbejde med Klub2teket. 
 
Der er et behageligt arbejdsklima i bestyrelsen, og 
der opleves gensidig tillid. 
 
Det mærkes positivt, at medlemmer er dedikerede 
til arbejdet. 
 
Bestyrelsens postkasse er et godt tiltag, der har 
medvirket til at gøre bestyrelsen synlig for alle 
forældre. 
 
Jakobs oplæg angående arbejdet i bestyrelsen i 
begyndelsen af skoleåret var godt, og har sat 
positive spor i bestyrelsens arbejde. 
 
Dejligt, at arbejdet i bestyrelsen både omfatter 
debatter om det principielle og noget meget 
konkret, som at have en bod til et arrangement. 
 
Der mangler et årsmøde for dette skoleår med 
bestyrelsens årsberetning. Dette kan ikke vi ikke 
nå at afholde inden sommerferien, hvorfor der 
bliver skrevet noget i det kommende info-hæfte. 
 

Thea 



Hvordan fungerer kontakten til suppleanterne? 
Det skaber en stabilitet, at der har været fast stort 
fremmøde til bestyrelsesmøderne, og der har ikke 
været behov for at indkalde dem. Der tales om, 
hvordan suppleanter fremadrettet bedre 
orienteres om deres rolle. 
 
Vigtigt med perspektiverne fra elevrådet. Det kan 
mærkes, at de har være her i mindre omfang i år. 
Der blev drøftet hvordan bestyrelsen opnår bedre 
kontakt til elevrådet. Det blev påpeget at datoerne 
for møderne i elevrådet ofte er meldt for sent ud. 
Det kunne være hjælpsomt, at en af 
personalerepræsentanterne i bestyrelsen også er 
kontaktlærer i elevrådet. 
 

6. Spisning og lidt hygge 
 

19.00  Thea 

7. Ønsker til skoleåret 25/26 
Vi tager en runde, hvor alle bliver hørt ift. 
ønsker til fremtidige temadrøftelser  
Vi udarbejder et årshjul. 
 

19.30 Jakob fremlægger et forslag til en årsplan for 
skoleåret 2025/26. 
Følgende emner og tematikker er blevet nævnt: 

- Kantinen 
- Valgfag 
- Understøttelse af forældrerådene 
- Have fokus på grøn omstilling og 

bæredygtighed. 
- Inddragelse af lokalområdet 
- Sprogbrug, opførsel, racisme 

 
Vi er bevidste om, at vi ikke kan nå alt, og at det 
kræver en prioritering, sådan at vi når godt i mål. 
 
Den reviderede årsplan vil blive vedlagt referatet 
efter mødet i august. 
 

Jacob 

8. Fremtidige datoer: 
Årsmøde i august med et tilbageblik 
Ekstra bestyrelsesmøde med fokus på 
fritidspædagogikken 
Datoer for skolebestyrelsesmøder for 
25/26 
 

20.30 Datoer for skolebestyrelsesmøder i skoleåret 
2025/26: 
 
18.08.25. kl. 16.30 – 19.00 
 
30.09.25. kl. 16.00 – 21.00 
 
23.10.25. kl. 18.30 – 21.00 
 
19.11.25. kl. 18.30- 21.00 
 
8.12.25. kl. 16.30 – 19.00 
 
21.01.26. kl. 16,30 – 19.00 
 
17.02.26. kl. 18.30 – 21.00 
 
16.03.26. kl. 16.30 – 19.00 
 
23.04.26. kl. 18.30 – 21.00 
 
28.05.26. kl. 16.30 – 19.00 
 
16.06.26. kl. 18.00 – 21.00 
 

Thea 

9. Indkomne beskeder til skolebestyrelsen 
 

20.50 Der er ingen indkomne beskeder. 
 

Catrine 



10. Evt. 
 

20.55 Forsøg med madordning 
Hasle Skole er, til skolebestyrelsens store 
ærgrelse, ikke blevet udtrukket til madordningen 
af Undervisningsministeriet. I det kommende 
skoleår vil der blive undersøgt, hvordan miljøet 
omkring kantinen kan fornys. 
 
Morgensang 
Det var muligt at søge midler til morgensang. Det 
faldt i tre kategorier: musikinstrumenter, 
musikoplevelser på skolen og 
kompetenceudvikling af musiklærere. Vi har både 
klaver og mange andre instrumenter. Skolen er 
medlem af LMS – Levende Musik i Skolen, og 
musiklærerne er blevet spurgt. Der er derfor ikke 
søgt midler i denne omgang, men det overvejes til 
næste udbud. 
Ledelsen har dog prioriteret at frigive en 
musiklærer, der i det kommende skoleår vil stå for 
morgensangen. Indtil nu har den lærer samtidig 
også skulle have ansvaret for ’sin’ klasse. 
 
Aarhus Ejendomme 
Grundet underskud i Aarhus Ejendomme er der 
lige nu blevet stoppet for stort set alle projekter og 
serviceniveauet er også blevet forringet. For Hasle 
Skole betyder det, at arbejdet med at udsmykke 
og male væggene på gangene er udskudt på 
ubestemt tid. Denne beslutning er taget i Aarhus 
Ejendomme og skolen har ikke direkte indflydelse 
herpå. 
 
Grundlovsfejring 
Grundlovsmødet den 2, juni gik rigtig fint med 
fællessang, is og besøg af borgmesteren. 
 
Brug af cykelhjelme 
Skal børnene have cykelhjelm på når de kører på 
rulleskøjter og lignende i skolegården? 
Da aktiviteten foregår på legeplads, hvor der er 
legeredskaber med mulighed for at hænge fast, er 
det ikke tilladt med hjelm. 
 
Den ekstra fridag grundet Åben Skole 
Der er åben skole lørdag den 27.9.  
Fridagen for åben skole drøftes i bestyrelsen. 
Forskellige fridage har været afprøvet tidligere. 
Forældrerepræsentanter peger på forskellige 
muligheder fx dagen efter skolefest hvor mange 
børn er trætte og undervisningen også kan bære 
præg af dette. Der er flere hensyn at tage både til 
forældre, lærere og pædagoger. Forældre peger på 
vigtigheden af at datoen meldes ud så tidligt som 
muligt og senest op til sommerferien. Der landes 
ikke en dato på mødet men perspektiverne tages 
med til ledelsen, som beslutter hvilken dag det 
bliver og melder dette ud.  
 
Helle Serve er repræsentant for lærerne i 
skolebestyrelsen. Helle stopper ved det nye 
skoleår, og i stedet bliver det Karina Grønbech 

Thea 



Andersen, der sammen med Irene Bak bliver 
personalets repræsentanter i skolens bestyrelse. 

 

 


